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Commissie MME
Vanuit de commissie MME een aantal korte vragen over de opgeheven tariefacties, de 
indicator realisatie van het hoofdfietsnetwerk, de afspraken over de meevaller BOR en de 
afspraken die daarover bestaan, en het rapport Schone lucht voor Europa.
Gedeputeerde Van Lunteren geeft aan dat niet gebleken is dat tariefacties tot structureel meer 
OV-gebruik leiden en er zullen dan ook geen nieuwe tariefacties gestart worden. Bij 
vaststelling van het Mobiliteitsplan zal nog eens goed naar de indicatoren gekeken worden. In 
en overeenkomst is vastgelegd hoe met overschotten van BOR-gelden dient te worden 
omgegaan. In 2015 zal de eindafrekening komen.
Gedeputeerde De Vries zal met nadere info over Schone lucht komen.

Commissie WMC
Vanuit de commissie worden verschillende zaken kort aangekaart, onder andere de 
cultuurpacten, bibliotheken (Bisc) en cultureel ondernemerschap.
Gevraagd wordt hoe het staat met de cultuurpacten in de provincie. De gedeputeerde geeft 
hierbij aan dat dit gestart is en dat dit als goede motivatie geldt voor andere gemeenten, die 
zich inmiddels ook zelf aanmelden bij de provincie, waardoor dus ook gekeken wordt naar de 
behoeften van de gemeente zelf en het niet opgelegd is.
Voor wat betreft de jeugdzorg wordt gevraagd waarom de indicator van 4 kennisateliers niet 
gehaald is. De gedeputeerde geeft aan dat dit mede door de gemeenten zelf komt, omdat deze 
zelf initatieven ontplooiden, maar dat er daarnaast ook vele andere bijeenkomsten reeds 
georganiseerd werden (bijv door VNG).
De commissie vraagt de gedeputeerde naar de besteding van 170.000 euro bij de bibliotheken. 
De gedeputeerde zegt toe om de commissie hierover te informeren. 
Tot slot komt uit de commissie de opmerking dat de jaarrekening wel een erg positieve 
weergave is geworden, een kritische noot wordt in de Jaarrekening gemist. De gedeputeerde 
neemt het signaal ter harte en beloofd daar in de toekomst rekening mee te houden.

Commissie BEM
In de commissie BEM werd het advies van de Subcommissie voor de Jaarrekening nader 
toegelicht door dhr. Buiting. Het advies is om de bevindingen van de accountant over te 
nemen en daarnaast aandacht te hebben voor een aantal punten. Als eerste het feit dat er soms 
aanzienlijke verschillen zitten tussen de verwachtingen in de Begroting en het uiteindelijke 
resultaat, met name het plannen van de inzet van middelen bij langjarige projecten. Ook wordt 
gevraagd om bij het formuleren van risico's te blijven letten op of het hier gaat om echte 
risico's en tevens niet te gedetailleerd te werkt te gaan. Tot slot blijft het, hoewel het risico bij 
Hart voor de Heuvelrug is teruggelopen, volgens de Subcommissie nodig om aandacht aan dit 
project te schenken. Met dank voor de verrichte werkzaamheden, nam de commissie BEM het 
advies van de Subcommissie over. Aanvullend daarop is nog verder gesproken over de risico's 
bij Hart voor de Heuvelrug en ILG en de daarbij een rol spelende bedragen, de 
ogenschijnlijke vertraging bij Utrecht 2040 en het beeld dat in de jaarrekening wel veel 
aandacht is voor wat allemaal bereikt is, maar te weinig wordt aangegeven wat (nog) niet 
gelukt is.



Vanuit GS wordt aangegeven dat het goed zou zijn om in de Subcommissie nog eens door te 
praten over de evenwichtige weergave in de jaarrekening van bereikte resultaten versus wat 
nog gerealiseerd moet worden. Verder wordt door de accountant scherp gelet op de in de 
jaarrekening vermelde risico's bij Hart voor de Heuvelrug, grondposities etc.; dat is dus 
afdoende geborgd. Gewezen wordt op het feit dat de jaarrekening de eindstand 2013 aangeeft. 
Eind 2014 zal er voor Hart voor de Heuvelrug een nieuwe raamovereenkomst liggen. Er zijn 
enige kleine vertragingen bij Utrecht 2040 a.g.v. beperkte personele capaciteit, maar overall 
ligt het wel op schema.

Commissie RGW
De meeste fracties gaven aan de jaarrekening 2013 in commissie BEM te willen behandelen. 
Zij hadden geen specifieke vragen op de voor de commissie Ruimte, Groen en Water 
relevante begrotingshoofdstukken. Enkele fracties vroegen naar de keuze voor de nog aan te 
leggen ecoducten bij de N225 en de N226. Gedeputeerde gaf aan dat ze er komen maar dat er 
nog gepraat wordt met aanpalende landgoederen over de beste variant. Keuze vindt later dit 
jaar plaats. Naar aanleiding van enkele vragen over de PAS (Programma Aanpak Stikstof) en 
de opbrengst van de leges voor de stikstofvergunningen, zegde de gedeputeerde nog een 
memo met de stand van zaken toe. De PAS is vertraagd maar komt wel, waarschijnlijk per 
maart 2015. Verder werd in antwoorden duidelijk dat bezuinigingen op het programmabureau 
Groene Hart komen door meer inzet van bestaand provinciepersoneel; dat de effectiviteit van 
het werken met de Kwaliteitsgidsen voor ruimtelijke kwaliteit niet gemeten is, maar dat er wel 
indicaties zijn dat het goed gebruikt wordt. Alle gemeenten met uitzondering van Utrechtse 
Heuvelrug zijn bereikt. Verder was er de vraag naar een nieuwe prestatieindicator voor 
ruimtelijk beleid in plaats van het tellen van zienswijzen. De Staten gaan zelf over de 
indicatoren.
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